



中外运敦豪

易碎物品承运申明

NOTICE FOR CARRYING FRAGILE ARTICLE

亲爱的客户：

Dear Customer:

在您出运易碎物品之前，请仔细阅读以下内容：

Please read the following carefully before you send fragile article.

由于在国际快运中，快件的运送需经过许多环节。虽然我们总是敬告客户提供妥善的包装并以最谨慎和小心的态度对待每一票货物，但我们仍然无法确保您出运的易碎物品在转运途中不被损坏。同时必须提醒您，按照您签署的 DHL 运单背面条款，我公司对于易碎物品在转运途中的损坏将不作赔偿。

There are many links during the shipment international transportation. We will request our customer to provide proper package and deal with each shipment with the most scrupulous, but we still can not ensure that your shipment will not be broken in transit. We shall remind you that based on the Terms and Conditions of DHL airway bill signed by you, DHL is not liable for breakage of the fragile shipment during the transportation.

如果您了解并接受我公司关于易碎物品出运的此条款，请在此函上签字盖章并将此函随同您需出运的货物一起交予我公司派送人员。

Please sign and stamp on it if you understand and accept this term, and deliver it with your shipment to our courier.

如果您有任何问题，请随时联系我公司的客户服务部。

Should you have any question, please contact DHL' s customer service center by 800-810-8000.

客户服务热线：800-810-8000

运单号码(Airway bill No.): _____

公司盖章(Company Stamp): _____

日 期(Date): _____